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苗晓天
中国电影合作制片公司总经理

1981年进入中国电影合作制片公司，从事中外合拍电影项目管理和制片工作。1996年任港澳台东南亚处处长，负责与香港、台湾、澳门以及东南亚合拍电影事务。2005至2010年间任中国电影合作制片公司副总经理，负责中外合拍电影项目管理。2011年初至2013年4月间，任中国电影股份有限公司制片公司副总经理，从事电影项目策划、制片和国际合作工作。监制的影片有《中国合伙人》、《无人区》、《富春山居图》、《青春派》、《绣春刀》、《狼图腾》等。2014年5月任中国电影合作制片公司总经理。

Miao Xiaotian

General Manager

China Film Co-production Corporation (CFCC)

Joined China Film Co-production Corporation (CFCC) in 1981 as production manager and producer, and was made Director of Greater China Region Business in 1996 and Vice President of CFCC in 2005. Over the years, Miao Xiaotian has committed to supporting Chinese-foreign film co-production and enjoying good relationship with film organizations and production houses both at home and abroad. In 2011, Miao Xiaotian joined China Film Co., Ltd. as Vice President of Production Company and involved in development, production and international co-production. 
He has supervised such films as American Dreams in China, No Man’s Land, Switch, Young Style, Brotherhood of Blades, Wolf Totem, among others. In May 2014, he was appointed as the President of CFCC, focusing on administration of international co-production and relevant matters.

